
BESLUITENLIJST COMMISSIE GRONDGEBIED d.d. 22 september 2020
Aanwezig de leden: Remco de Boer (D66), Mieke van 't Verlaat (VVD), Herman Verweij
(VVD), Orhan Yilmaz (PvdA), Wim van Krimpen (PvdA), Albert Brasser (SGP), Harrold van
Vliet (SGP), Bart-Jan Poirot (CU), Arie van 't Zelfde (CDA), Arco Strop (CDA) en via MS
Teams Jan Lok (PvdA). 
Portefeuillehouders de heren A.J. Kraijo en P.J. Verheij. 
Griffer: A.M. Bode-Huizer.
Voorzitter: J.C. Brand.
Locatie: Raadzaal. 

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter heet allen welkom. Ook via MS Teams kijken commissieleden en
ambtelijke ondersteuning mee. De vergadering wordt verder niet live uitgezonden
maar is later terug te beluisteren via de gebruikelijke wijze.
Hij deelt mee dat de commissie aan het einde van de middag geïnformeerd is dat
wethouder Zandvliet vandaag niet aanwezig kan zijn in verband met ziekte.
Voorgesteld wordt om de agenda enigszins aan te passen: eerst agendapunt 5
behandelen en daarna pas 4. Ten aanzien van agendapunt 10 kan vandaag
alleen de 1e behandeltermijn van de commissie plaatsvinden. Beantwoording
door het college kan dan in een ingelaste commissievergadering van donderdag
24 september. 
Met inachtneming van deze wijziging wordt de agenda vastgesteld. 

2 Vaststellen besluitenlijsten 19 mei, 26 mei en 16 juni 2020
Besluit
De besluitenlijsten van de vergaderingen van 19 mei, 26 mei en 16 juni 2020
worden ongewijzigd vastgesteld. 

Regulier

3 Mondelinge mededelingen college
Besluit
Er zijn geen mededelingen vanuit het college. 
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Bespreekstukken

4 Raadsvoorstel Buitenruimte IKC De Twijn (2604574)
Besluit
Dit agendapunt wordt behandeld na een korte schorsing na agendapunt 7. 
Eerst krijgt de inspreker, de heer J. Verzee, het woord. Hij uit zijn zorgen t.a.v. de
parkeerstrook tegenover het schoolplein. 
Na zijn inbreng wordt er een verduidelijkende vraag gesteld, die door de
inspreker wordt beantwoord. Hierna volgt commissiebehandeling in eerste
termijn, waarbij de heer Lok via MS Teams zijn bijdrage levert. 
Wethouder Verheij beantwoordt de gestelde vragen. Hij zegt toe nader overleg te
hebben in klein comité over de plaats van het verkeersbord. 
De inspreker krijgt gelegenheid te reageren op de bespreking in de commissie. 
Na behandeling in 2e termijn reageert Wethouder Verheij op het besprokene.
De commissie adviseert dit voorstel als hamerstuk te agenderen in de
raadsvergadering van 29 september.

Hierna volgt behandeling van agendapunt 8 in combinatie met agendapunt 9. 

5 Raadsvoorstel Vergunningparkeren Kinderdijk (2608699)
Besluit
Dit raadsvoorstel wordt als eerste bespreekstuk behandeld. De commissie is
positief. 
Wethouder Kraijo beantwoordt de nog gestelde vragen. Hij zegt toe dat volgend
seizoen evaluatie gaat plaatsvinden of er geen waterbed-effect ontstaat in de
omliggende straten.
Het voorstel gaat als hamerstuk naar de raadsvergadering van 29 september.

Hierna schorst de voorzitter de vergadering voor 1 minuut om te zien of
inspreken via MS Teams al mogelijk is.
Bij heropening van de vergadering deelt hij mee dat er nog gewerkt wordt aan
de kwaliteit van het geluid en stelt voor om eerst agendapunt 6 te behandelen. 

Toezegger: J  Kraijo
Datum gepland: 01-01-2022
Datum gereed: 
Wethouder Kraijo zegt toe dat volgend seizoen evaluatie gaat plaatsvinden of er
geen waterbed-effect ontstaat in de omliggende straten.

6 Raadsvoorstel Plaatsing tweede kraan BCTN
Besluit
Vanuit de commissie worden zorgen geuit over de verkeersveiligheid en zijn er
vragen over de toename van de verkeersbewegingen. 
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Wethouder Kraijo gaat in op de gemaakte opmerkingen en beantwoordt de
gestelde vragen. Klachten over geluidsoverlast kunnen gemeld worden bij de
Omgevingsdienst. 
De commissie adviseert dit voorstel als hamerstuk te agenderen in de
raadsvergadering van 29 september.

Hierna wordt agendapunt 10 in eerste termijn behandeld. 

7 Raadsvoorstel Vaststellen concept Regionale Energiestrategie (RES)
Besluit
Dit agendapunt wordt behandeld na agendapunt 10. 
De heer Lok meldt zich via MS Teams voor een bijdrage bij agendapunt 4 en 8. 
De heer W. Verbakel spreekt in namens coöperatie Drechtse Energie waarna de
commissiebehandeling in 1e termijn plaatsvindt. Er worden complimenten
gemaakt aan de deelnemers van de werkgroep. 
Op verzoek van de commissie wordt de bijdrage van de heer Brasser (SGP)
toegevoegd aan de stukken in iBabs. 
Wethouder Kraijo beantwoordt de gestelde vragen en gaat in op de opmerkingen
over de concept-zienswijze. Geconstateerd wordt dat in het raadsbesluit een
beslispunt t.a.v. vaststellen concept-zienswijze moet worden opgenomen.  
Hierna krijgt de heer Verbakel gelegenheid voor een reactie op het besprokene
in de commissie. 
Aangezien inmiddels ook de 2e inspreker, de heer F. Lakemeijer (stichting
Drechtse Stromen)gearriveerd is biedt de voorzitter hem ook gelegenheid om in
te spreken. Hierna volgt commissiebehandeling in 2e termijn. 
In zijn reactie zegt wethouder Kraijo een gewijzigde versie van de zienswijze toe.
Ook zal aan het raadsbesluit een 3e beslispunt worden toegevoegd (vaststellen
zienswijze). 
Met inachtneming van de wijziging van deze stukken adviseert de commissie om
dit voorstel als hamerstuk te agenderen in de raadsvergadering van 29
september. 

De voorzitter schorst hierna de vergadering voor 5 minuten. 
Na heropening van de vergadering stelt de voorzitter agendapunt 4 aan de orde. 

8 Raadsvoorstel Voorzieningen inzameling Groente, Fruit en Etenswaren (GFE)
hoogbouw (2610276)

Besluit
De commissie behandelt het punt na bespreking van agendapunt 4. 
Wethouder Verheij gaat in op de gemaakte opmerkingen en beantwoordt
gestelde vragen. 
Vanuit de commissie wordt aangedrongen op een goede communicatie. Bekeken
zal worden of dit ook in andere talen kan.
De heer Verweij deelt mee dat de VVD wel met het voorstel instemt, echter niet
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met het gestelde rond de financiering. Hij zal dit in de raadsvergadering
nogmaals aangeven als het een bespreekpunt wordt.
De commissie adviseert voorshands om het punt als bespreekstuk op de agenda
van de raadsvergadering van 29 september te plaatsen. De SGP laat zsm weten
of het toch een hamerstuk kan zijn. 

Na enig overleg besluit de commissie om alleen nog het agendapunt Opgang
Nedersassen te bespreken. De overige bespreekstukken (agendapunt 12 en 14)
gaan ter bespreking door naar de raadsvergadering van 29 september. 

9 Raadsinformatiebrief beantwoording schriftelijke vragen CDA afvalinzameling
(2590784)

Besluit
Deze raadsinformatiebrief is betrokken bij de behandeling van agendapunt 8 en
komt op de Doorlopende lijst ingekomen stukken van de raadsvergadering van
29 september. 

10 Raadsvoorstel openstellen Grondexploitatie Staalindustrieweg (2605138)
Besluit
Dit voorstel wordt behandeld na agendapunt 6. Nadat SGP en VVD hun bijdrage
leverden schorst de voorzitter de vergadering kort op verzoek van de heer Van
Krimpen. Na deze korte schorsing leveren de CU, CDA, D66 en PvdA hun
bijdrage en wordt gevraagd om ook naar alternatieven te kijken. 
De voorzitter verzoekt om de geleverde bijdrage in te zenden naar de griffie,
zodat de beantwoording door het college voorbereid kan worden. Die
beantwoording en verdere behandeling vindt plaats in de raadsvergadering van
29 september. 

11 Raadsvoorstel Aanpassingen Leidingen- en Telecommunicatieverordening
Besluit
Dit raadsvoorstel gaat als hamerstuk naar de raadsvergadering van 29
september. 

12 Raadsinformatiebrief Stopzetten nieuwe Detailhandelsvisie met horecaparagraaf
(2587020)

Besluit
Gelet op de tijd wordt deze raadsinformatiebrief niet behandeld maar gaat als
bespreekstuk naar de raadsvergadering van 29 september. 
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13 Raadsinformatiebrief Tussenstand Opgang Nedersassen (2590897)
Besluit
De commissie bespreekt deze raadsinformatiebrief.  
Wethouder Kraijo gaat in op de opmerkingen en beantwoordt de vragen. Hij zegt
toe dat hij bij de bibliotheek nagaat hoe de bereikbaarheid van De Rederij wordt
ervaren. Verder zullen de ouderenbonden gevraagd worden of ze problemen
ervaren en - indien dat zo is - willen meedenken om te komen tot een creatieve
oplossing.

De raadsinformatiebrief gaat als ingekomen stuk naar Doorlopende lijst
ingekomen stukken van de raadsvergadering van 29 september. 

Toezegger: J  Kraijo
Datum gepland: 01-01-2021
Datum gereed: 
Wethouder Kraijo zegt toe dat hij bij de bibliotheek nagaat hoe de bereikbaarheid
wordt ervaren. Verder zullen de ouderenbonden gevraagd worden of ze
problemen ervaren en - indien dat zo is - willen meedenken om te komen tot een
creatieve oplossing.

14 Raadsinformatiebrief Beantwoording schriftelijke vragen D66 riolering Kinderdijk
(2608676)

Besluit
Gelet op de tijd wordt deze raadsinformatiebrief niet behandeld maar gaat als
bespreekstuk naar de raadsvergadering van 29 september. 

Ingekomen stukken

15 Raadsinformatiebrief Galerijvloeren Alblasserdam (2605145)
Besluit
De raadsinformatiebrief gaat als ingekomen stuk naar de raadsvergadering van
29 september. 

16 Raadsinformatiebrief Voucher-regeling energiebesparende maatregelen
bestaande particuliere woningen

Besluit
De raadsinformatiebrief gaat als ingekomen stuk naar de raadsvergadering van
29 september. 
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17 Raadsinformatiebrief Jaarverslag 2019 OZHZ (2587023)
Besluit
De raadsinformatiebrief gaat als ingekomen stuk naar de raadsvergadering van
29 september. 

18 Raadsinformatiebrief Beantwoording schriftelijke vragen VVD over Willem
Dreeshof 

Besluit
De raadsinformatiebrief gaat als ingekomen stuk naar de raadsvergadering van
29 september. 

19 GEHEIME Raadsinformatiebrief (2610211)
Besluit
De raadsinformatiebrief gaat als ingekomen stuk naar de raadsvergadering van
29 september. 

Sluiting

20 Rondvraag
Besluit
Herman Verweij heeft een berichtje gezien dat Vinkenwaard een
woonbestemming gekregen heeft. Hij kent de kruimelregeling, maar aangezien
dit een markant punt in de gemeente is voelt dit toch anders. Graag verneemt hij
wat de overwegingen waren tot dit besluit en waarom de raad hierin niet is
meegenomen. 
Wethouder Kraijo zegt toe met een schriftelijke reactie te komen - indien mogelijk
qua ambtelijke capaciteit nog voor de raad van 29 september. 

Arco Strop zegt dat in een raadsinformatiebrief stond dat het CJG voor het eind
van 2020 intrek zou nemen in de oude bibliotheek. Er is tot op heden weinig
beweging te bemerken. Hij is benieuwd of dit nog in 2020 gerealiseerd wordt. 
Wethouder Verheij antwoordt dat er een raadsvoorstel in de maak is dat hopelijk
in oktober nog naar de raad komt. Hij kan zich niet herinneren dat toegezegd is
dat een en ander nog voor 31 december 2020 gerealiseerd zou zijn. 

Remco de Boer zegt gelezen te hebben dat er een vaststellingsovereenkomst
gesloten is met betrekking tot Haven Zuid. Is hier een aanbesteding geweest? 
Portefeuillehouder Kraijo antwoordt dat hem geen vaststellingsovereenkomst
bekend is. De openbare aanbesteding loopt en daarna maakt de commissie een
keuze. 
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Toezegger: J  Kraijo
Datum gepland: 28-10-2020
Datum gereed: 
Wethouder Kraijo zegt toe met een schriftelijke reactie te komen - indien mogelijk
nog voor de raad van 29 september. 

21 Sluiting
Besluit
De voorzitter sluit de vergadering om 23.24 uur en wenst allen wel thuis. 
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